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   Sigorta Tahkim Komisyonu, bir aracın aksamlarının fare tarafından kemirilmesi nedeniyle sig
orta
şirketinin
, 18 bin lira 
tazminat
ödemesine
karar
verdi
.

      

    

     İSTANBUL - Elif Ferhan Durmuş           Sigorta Tahkim Komisyonu Müdürü Metin Karacan,
AA 
muhabirine
yaptığı
açıklamada
, 
sigorta
şirketleri
ile
sigortalılar
arasındaki
uyuşmazlıkları
çözen
Sigorta
Tahkim
Komisyonu
'
na
, 
kasko
sigortası
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Fare kemirmesi kasko kapsamında

teminatında
yer
almayan
konularda
ilginç
başvurular
geldiğini
kaydetti
.
 
  Son 
zamanlarda
araca
giren
kedi
ya
da
fare
nin
verdiği
zararın
karşılanmasıyla
ilgili
çokça
başvuru
aldıklarını
ifade
eden
Karacan
, 
şunları
söyledi
:
 
  ''
Başvurulardan
birinde
, 
aracın
kablolarının
fare
tarafından
kemirilmesi
üzerine
sigortalı
aracın
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http://www.aa.com.tr/tr/mod/tag/fare
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Fare kemirmesi kasko kapsamında

hasar
gördüğü
anlaşılıyor
, 
ancak
yapılan
ekspertiz
incelemesi
neticesinde
hasar
tazminat
ı
talebi
Kasko
Sigorta
Genel
Şartlarına
uymadığı
gerekçesiyle
reddediliyor
.
 
  
Hakem
incelemesi
sonucunda
, 
uyuşmazlık
konusu
, '
kemirgen
bir
hayvanın
sigortalı
aracın
motor 
aksamına
zarar
vermesi
' 
hasarının
da
sigorta
teminatı
kapsamında
kabul
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http://www.aa.com.tr/tr/mod/tag/tazminat


Fare kemirmesi kasko kapsamında

edilmesi
sonucuna
varıldı
. 
Sigorta
şirketinin
, 18 bin 
liralık
tazminat
ı
ödemesine
karar
verdi
.''
 
  
Karacan
, 
uyuşmazlıklarla
ilgili
en 
fazla
başvurunun
yüzde
48 
ile
Marmara
Bölgesi'nden
geldiğini
anlatarak
, ''Her 
geçen
yıl
başvuru
sayısında
yüzde
40-50 
artış
yaşanıyor
. 
Sistemin
oturmasıyla
yılda
25-30 bin 
sigorta
davasına
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http://www.aa.com.tr/tr/mod/tag/tazminat


Fare kemirmesi kasko kapsamında

bakan
mahkemelerin
yükünün
azalacağını
düşünüyorum
'' 
diye
konuştu
.
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